
Naam Fractie Cijfer Wat gaat goed? Wat kan beter?
Arno Heemskerk LPG - * Voor mij heb ik niet veel wat beter kan. We hebben met elkaar een goede

manier van vergaderen en samenwerken gevonden. Ik vind die prettig.
Het advies aan de raad wordt ook gewaardeerd en met vertrouwen
overgenomen. De ondersteuning vanuit de griffie is prima en draagt bij
aan de professionalisering van de audit-cie. De manier van discussiëren
met Wethouder en ambtenaren is constructief en met respect voor
elkaars posities. Wat mij betreft gaan we in deze setting nog door tot aan
de volgende verkiezingen.

Misschien een technisch voorzitter zoals besproken omdat dat wellicht
duidelijker is met het woord nemen en deelnemen aan de discussie.

Twan Stiphout CDA 8 Extra financiële input en diepgang. Moet nog wel verder worden
uitgebouwd.

Kennis zou nog meer gedeeld moeten kunnen worden en grotere
deelname bij workshops.

Esmee vd Ham GroenLinks-PvdA 7 Ik denk dat iedereen in de commissie zijn taken zeer serieus neemt. Dit
wordt ook opgepakt door de raad gezien adviezen bijna blind worden
opgevolgd.

Ik vind dat het meer als volwaardige commissie gezien mag worden. Het is
nu vaak voorafgaand aan andere commissies gepland wat het soms wat
opgejaagd maakt. Daarnaast zou ik het persoonlijk een meerwaarde
vinden als de voorzitter technisch van aard is. Je merkt nu vaak dat het
scheiden van inhoud en techniek lastig is. Niks ten nadelen van onze
huidige voorzitter want hij weet heel erg veel, maar dat kan soms dus ook
voelen als nadelig.

Judith Logtens VVD 7 Gedegen voorbereiding van stukken. Duidelijke amendementen. Ik kan weinig zinnigs zeggen over de verbeterpunten. Ik volg deze niet
online en ga uit van de kwaliteit van de output.

Albrecht Martens CDA 7 Gelet op de actielijsten en de terugkoppelingen lijkt men in control te zijn.
Het kan best pittige kost zijn, maar ik neem aan dat als er kennis nodig is
zij wel de weg hiervoor weten te vinden (scholing, interne ondersteuning,
etc).

Het valt op dat tijdens de behandeling van de kadernota en de begroting
correctie amendementen nodig zijn. Dit is uiteraard niet verwijtbaar aan
de auditcommissie, maar wellicht kan er meer aan de voorkant gestuurd
worden dat de ambtelijke organisatie niet deze correcties via de
auditcommissie moet laten uitvoeren.

Hanneke vd Velden CDA 8 Geen aanvullende opmerkingen Geen aanvullende opmerkingen

Opmerkingen namens ambtelijke organisatie, op basis van input van Lydia Verheijen:
Als gevolg van de structurele aanwezigheid van een aantal vertegenwoordigers vanuit de ambtelijke organisatie en de wethouder van financiën én vanwege hun actieve betrokkenheid bij
vergaderingen van de auditcommissie, kan onbedoeld en ten onrechte het gevoel ontstaan dat zij min of meer vast onderdeel zijn van de auditcommissie. Het kan voor hen lastig zijn om de ambtelijke
rol zuiver te houden en de juiste balans te vinden. Een van de voorgestelde wijzigingen is om bij het beantwoorden van vragen indien nodig terug te vallen op het formele proces, waarbij de
beantwoording door vakambtenaren op een later tijdstip plaatsvindt ipv ter plekke "ad hoc". Verder kan worden overwogen om de ambtelijke organisatie elders te positioneren in de raadzaal dan tot
dusverre gebruikelijk is (d.w.z. niet meer tegenover maar naast de leden van de auditcommissie)

* (was geen onderdeel van de uitvraag per mail)


